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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:2460 Regionala flygplatsers överlevnad

Coronapandemin gör att Sveriges regionala flygplatser inte kan ha någon eller 
mycket liten trafik igång, och de kan inte heller planera sin verksamhet för att 
öppna upp. I höstas fördelades 100 miljoner i det välkomna tillfälliga 
driftsstödet till flygplatserna, vilket utbetalades i november. Det är fortsatt 
angeläget att upprätthålla en viktig infrastruktur för tillgängligheten för både 
näringslivet, privatpersoner och samhället i stort, när pandemin så tillåter. Den 
kraftiga nedgången i trafik pågår på obestämd tid, vilket gör det mycket svårt 
att planera, när stödet tar slut. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern att ge ytterligare stöd till de regionala flygplatserna med 
anledning av pandemin?

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-07
Besvaras senast
2021-04-14 kl. 12.00


